

Type of Account 帳戶類別	<input type="radio"/> Individual Cash Account 個人現金帳戶 <input type="radio"/> Joint Cash Account 聯名現金帳戶 <input type="radio"/> Corporate Account 公司現金帳戶
	-

PHYSICAL STOCK DEPOSIT RECEIPT 存入實貨股票收據

▼ **Stock Deposit Details 實貨股票存入詳情**

China International Securities Limited ("CIS") has received Physical Stock Scrip(s) from the following client with the details specified below:
中國國際證券有限公司(「CIS」)從以下客戶收到下列說明詳情的實貨股票證書：

Client's Name :
客戶名稱 :

Client's CIS Account Number :
客戶於 CIS 的帳戶號碼 :

Date of Receipt of
Physical Stock Scrip(s) :

收取實貨股票證書日期 :

Year 年

Month 月

Day 日

Number of Physical
Stock Scrip(s) Received

共收取的實貨股票證書數量

Physical Stock Scrip Number 實貨股票證書號碼	Stock Code 股票號碼	Stock Name 股票名稱	Number of Shares 股份數目

CIS will deposit the physical stock scrip(s) into CCASS and it will take at least 14 working days from the date of receipt of the scrip(s) by CIS before the shares are credited to the client(s) account. Any instructions in relation to the above mentioned shares can only be given after CCASS and the registrar have verified the specimen signature and completed the share transfer successfully.

CIS 將會把實貨股票證書存入至中央結算系統，並需時14個工作天處理(由CIS收到相關證書起計，完成後方會把相關股份記帳到客戶的帳戶)。就上述股票的任何指示只有在中央結算及過戶處核對簽署及成功完成股份轉讓後方能下達。

CIS Licensed
Representative
持牌代表

Date
簽署日期 :

Year 年

Month 月

Day 日

Signed by CIS's licensed representative with company chop
由 CIS 持牌代表簽署並蓋上公司印章

▼ **Client's declaration 客戶聲明**

I/We hereby declare that the Physical Stock Scrip(s) (with the details specified above) provided for deposit is a true and original document which is part of my/our assets and is not obtained fraudulently or unlawfully.

本人/吾等謹此聲明，本人/吾等所提供用作存入的實貨股票證書(詳情於上述部份列出)乃是真實有效的正本文件，並為本人/吾等的部份資產，且並非從欺詐或不合法方式獲取。

Name of Client
客戶名稱 :

Date
簽署日期 :

Year 年

Month 月

Day 日

Client's Signature 客戶簽署

For Official Use Only 只供本行使用

Submitted by : 遞交人 :	Signature Verified by : 簽署核對 :	Approved by : 批核 :	Data Entry by : 資料輸入 :	Checked by : 資料核對 :
Date : 日期 :	Date : 日期 :	Date : 日期 :	Date : 日期 :	Date : 日期 :